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Tid: kl. 08:30 – 12:00 Plats: Teamsmöte 

Ajournering: 09:40-09:45, 11:50-11:00 

Ledamöter 

Kjell Björkqvist (L) ordförande 

Stefan Svensson (M) 1:e vice ordförande 

Roger Höög (V) 2:e vice ordförande 

Jan Jörnmark (D) ledamot  

Martin Nilsson (MP) ledamot 

Bernt Sabel (S) ledamot 

Erik Woxlin (KD) ledamot (nv. §§ 1-10) 

Tamara Nesic (S) ledamot  

Tjänstgörande suppleanter 

Johannes Hulter suppleant 

Daniel Augustsson (C) suppleant (tjg. §§ 11-16) 

Suppleanter 

Jeta Ibishi (M)  suppleant  

Johan Svensson (V) suppleant (nv. §§ 1-10) 

Tove Krabo (D) suppleant 

Daniel Augustsson (C) suppleant  

Gunnar Ekeroth (MP) suppleant  

Arbetstagarrepresentanter 

Simon Kappelmark LO 

Niclas Blomnell  LO 

Per-Åke Westlund  LO 

Annika Berndtsson  PTK 

Göran Helgegren PTK 

Övriga 

Terje Johansson VD 

Lena Hagenfeldt  VD-assistent 

Anna-Karin Trixe stabschef  

Lars Just ekonomichef 

Charlotte Horgby landskapsarkitekt, § 8 

Dan Sandén   teknisk chef, § 11 

Staffan Claesson  strateg stadsutveckling, § 11 

Mohamed Hama Ali chefsjurist 

Ej Närvarande: 

Amalia Rud Pedersén (S) ledamot 

Niklas Nordell  PTK 

Förvaltnings AB Framtiden 

Protokoll (5) 

Fört vid extra styrelsesammanträde 

Sammanträdesdatum: 2021-06-02 

Styrelsehandling nr 6
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Underskrifter 

  

 

Sekreterare 

 

Mohamed Hama Ali 

 

 

Ordförande 

 

Kjell Björkqvist 

 

            Justerande 

 

             Roger Höög 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar styrelsemötet öppnat.  

§ 2 

Upprop 

Upprop genomförs, det antecknas att Amalia Rud Pedersén och Niklas Nordell inte 

närvarar på sammanträdet.  

§ 3 

Fråga om jäv 

Ordföranden ställer frågan om någon jävssituation kan förekomma utifrån 

föredragningslistans ärenden. Inget jävsförhållande föreligger. 

§ 4 

Val av protokollsjusterare 

Roger Höög utses att jämte ordföranden justera protokollet. 

§ 5 

Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs enligt paragraferna nedan. 

§ 6 

Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från styrelsens sammanträde den 18 maj 2021 läggs till handlingarna utan 

synpunkter.  

§ 7 

VD-rapport 

VD lämnar rapport enligt utsänd handling och uppehåller sig därutöver i huvudsak till 

följande punkter; 

- Hjällbo  
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- Kameraövervakning  

Anna-Karin Trixe redogör för koncernens operativa samordning med anledning av 

oroligheterna i Hjällbo.  

Beslut 

Styrelsen beslutar att anteckna informationsrapporten. 

§ 8 

Träd i stadsmiljö  

Charlotte Horgby redogör för en presentation om träd i stadsmiljön.  

Beslut 

Styrelsen tackar Charlotte för redogörelsen och beslutar att anteckna 

informationsrapporten.  

§ 9 

Remisser 

a. Remiss – yttrande över förslag till Göteborgs Stads trygghetsskapande och 

brottsförebyggande program 

 

Anna-Karin Trixe redogör för bolagets yttrande över förslag till Göteborgs Stads 

trygghetsskapande och brottsförebyggande program 2021–2026 (Dnr:0355/20), i enlighet 

med utsänd handling. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att tillstyrka förslaget till program med de synpunkter som framgår av 

bolagets remissvar. 

 

b. Remiss – Yttrande över Göteborgs Stads riktlinje för arbetet mot 

våldsbejakande extremism och radikalisering 

 

Anna-Karin Trixe redogör för bolagets yttrande över Göteborgs Stads riktlinje för arbetet 

mot våldsbejakande extremism och radikalisering (Dnr:0330/20), i enlighet med utsänd 

handling. 

 

Kjell Björkqvist, Stefan Svensson och Johannes Hulter yrkar bifall till VDs förslag att 

tillstyrka remissen enligt bolagets remissvar. 

 

Yrkande från V och MP 

Roger Höög och Martin Nilsson yrkar att förslaget till riktlinjen avstyrks 

(protokollsbilaga 1).  
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Propositionsordning och votering  

Ja för bifall till Kjell Björkqvist, Stefan Svensson och Johannes Hulters förslag och Nej 

för bifall till Roger Höögs och Martin Nilssons förslag.  

Votering genomfördes och utföll enligt följande:  

Kjell Björkqvist (L) Ja 

Stefan Svensson (M) Ja 

Roger Höög (V) Nej 

Johannes Hulter (S) Ja 

Jan Jörnmark (D) Ja 

Martin Nilsson (MP) Nej  

Bernt Sabel (S) Ja 

Erik Woxlin (KD) Ja  

Tamara Nesic (S) Ja 

 

Med röstsiffrorna 7 Ja och 2 Nej beslutar styrelsen i enlighet med Kjell Björkqvist, Stefan 

Svensson och Johannes Hulters förslag. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att tillstyrka förslaget till program med de synpunkter som framgår av 

bolagets remissvar. 

 

Roger Höög anmäler reservation från V (protokollsbilaga 2). 

 

c. Remiss – Yttrande över motion av Karin Pleijel (MP) och Emmali Jansson 

(MP) om att utveckla Göteborg till en 15 minuters stad 

 

Anna-Karin Trixe redogör för bolagets yttrande över motion av Karin Pleijel (MP) och 

Emmali Jansson (MP) om att utveckla Göteborg till en 15 minuters stad (Dnr:0517/21), i 

enlighet med utsänd handling. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att besvara motionen om att utveckla Göteborg till en 15 minuters stad 

med de synpunkter som framgår av bolagets remissvar.  

§ 10 

Lägesrapport bytesaffär Skandia Fastigheter  

VD redogör för lägesrapport om bytesaffär med Skandia Fastigheter i enlighet med 

utsänd handling.  

Beslut 

Styrelsen beslutar att bordlägga ärendet för behandling på nästkommande sammanträde.  
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§ 11

Ny översiktsplan för Göteborg 

Dan Sandén och Staffan Claesson redogör för förslag till ny översiktsplan för Göteborg. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anteckna informationsrapporten. 

Gunnar Ekeroth anmäler yttrande från MP (protokollsbilaga 3). 

§ 12

Nyproduktion utvecklingsområden 

Anna-Karin Trixe redogör för nyproduktion i utvecklingsområden. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anteckna informationsrapporten. 

§ 13

Föregående protokoll – Byggutveckling 

Protokoll från Byggutvecklings sammanträde har varit utsänt. 

Beslut 

Styrelsen beslutar att anteckna Byggutvecklings protokoll. 

§ 14

Anmälan möten/konferenser 

Inga rapporter föreligger. 

§ 15

Övriga frågor 

Jan Jörnmark lyfter frågan avseende förtydligande av marknadspris vid ombildning. 

VD besvarar frågan.  
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§ 16

Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat. 



AB Framtiden 

Yrkande  Vänsterpartiet, Miljöpartiet 

2021-06-02      

Yrkande angående remissvar avseende Göteborgs Stads riktlinje för arbetet 

mot våldsbejakande extremism och radikalisering 

Förslag till beslut 

I styrelsen för AB Framtiden: 

1. Att avstyrka förslaget till riktlinje mot våldsbejakande extremism.

2. Att förklara punkten omedelbart justerad.

Yrkandet 

Våldsbejakande extremism är ett hot mot varje demokratiskt samhälle. Det är därför viktigt att det 

möts med kraft, men också att åtgärderna är konkreta, tydliga och välgrundade. Annars riskerar 

åtgärderna bara att bli en plakatpolitik, eller i värsta fall att göra mer skada än nytta. 

I kommunstyrelsen yrkade de rödgrönrosa på en återremiss i ärendet, då vi såg brister som var så 

pass betydande att de behövde revideras innan ärendet gick på remiss. Så skedde inte. De största 

bristerna finns i skrivningar om att exempelvis upptäcka individer eller föreningar som ”kan ha en 

koppling till våldsbejakande extremistiska miljöer” samt ”samröre eller inflytande från individer, 

grupper och strukturer med koppling till våldsbejakande extremistiska miljöer”. Vad en koppling eller 

en struktur i detta sammanhang innebär är mycket oklart, och risken är uppenbar att en 

tjänsteperson har svårt att tillämpa dessa skrivningar i praktiken. I värsta fall skulle detta kunna leda 

till godtyckliga bedömningar, då skrivningarna insinuerar att det ska räcka med en obekräftad 

misstanke om att någon individ kan ha någon koppling till våldsbejakande extremism för att till 

exempel inte få hyra en lokal eller ta ett arbete. Detta riskerar att skapa en rättsosäkerhet och skulle i 

värsta fall kunna leda till fördomsbaserade lokala riktlinjer. Vi har svårt att se hur koncernens 

tjänstepersoner praktiskt och etiskt skulle kunna tillämpa denna riktlinje.  

Vidare är det mycket viktigt att åtgärder mot våldsbejakande extremism som sätts in i 

rekryteringsprocessen tar hänsyn till det faktum att offentliga arbetsgivare inte får efterfråga 

sökandens politiska eller religiösa tillhörighet. Lagar och värderingar som dessa får inte sättas ur spel. 

Vi rödgrönrosa vill ha en riktlinje mot våldsbejakande extremism, men den vi nu har att ta ställning 

till duger inte. Vi yrkar därför att förslaget avstyrks, och hoppas få ta ställning till ett bättre förslag 

framöver. 

Protokollsbilaga 1



Reservation angående beslut gällande ärende nr 9b Förvaltnings AB Framtidens styrelsemöte den 2 

juni 2021. 

Styrelsen valde att avslå yrkandet från v och mp om att avstyrka förslaget till riktlinje mot 

våldsbejakande extremism.  

Som vänsterpartist är jag mån om rättssäkerhet. I nuvarande förslag till riktlinje finns brister i 

skrivningar kring att upptäcka individer eller föreningar som kan ha en koppling till våldsbejakande 

extremism samt samröre eller inflytande från individer, grupper och strukturer med koppling till 

våldsbejakande och extremistiska miljöer. För mig är det högst oklart vad det betyder och hur det ska 

tillämpas i praktiken. Är det så att vissa personer inte får hyra lokal i vår koncern för att de kan ha 

koppling till våldsbejakande extremism?  

Självklart ska vi inte hyra ut lokaler till personer som främjar våldsbejakande extremism, men det är 

inte det riktlinjen säger. Det är olyckligt att riktlinjen är så oprecis och kan appliceras så olika från 

person till person. 

I ett första läge hade jag gärna sett att hela riktlinjen hade kunnat återremitteras för att bli mer 

precis, träffsäker och rättssäker. I andra hand hade jag gärna sett att vi kommit med förslag till 

förbättringar i den vilket till exempel har skett i Higabs styrelse.  

Mot bakgrund av ovanstående reserverar jag mig till förmån för v och mps yrkande. 

Roger Höög (v) 

2:e vice ordförande  

Protokollsbilaga 2
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